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ZAPISNIK 
  

27. sjednice Upravnog i Nadzornog odbora Hrvatskog meteorološkog društva 
održane 28. listopada 2024. u 17:00 sati, virtualno putem Jitsi meet aplikacije 

 
 

 

Prisutni: Vesna Đuričić, Nikola Vikić-Topić, Jadran Jurković, Lidija Srnec, Petra Sviličić, Ivan Ljuština, Antun 
Marki, Goran Gašparac (gost), Dora Šimunec (gost) 
 
 

Ispričani: Mladen Rupčić, Ksenija Cindrić Kalin 
 
 

Dnevni red: 

1. Prihvaćanje zapisnika s 26. sjednice UO održane 25. 9. 2024. 

2. Kalendar HMD-a 

3. Novena, poskupljenje godišnje tarife 

4. Razno 

 

Ad 1. Prihvaćanje zapisnika s 26. sjednice UO održane 25. 9. 2024. 

Predsjednica V. Đuričić otvara sjednicu te pita ima li ispravaka zapisnika 26. sjednice UO HMD-a koja je održana 
virtualno putem Zoom aplikacije 25. rujna 2024. Nije bilo dopuna niti ispravaka te je zapisnik jednoglasno 
prihvaćen.  

 

Ad 2. Kalendar HMD-a 

V. Đuričić podsjeća da je ranije odlučeno da ćemo tiskati 200 kalendara. Od toga će se otprilike 60 kalendara 
podijeliti, i to: autorima fotografija, suradnicima Društva, DHMZ-u, PMF-u, Uredničkom odboru za izradu 
kalendara, Upravnom i Nadzornom odboru Društva te donatorima HMD-a.  

Nakon rasprave u koju su se uključili svi prisutni, dogovoreno je da će preporučena donacija za HMD-ov kalendar 
za 2025. biti 7,00 €. Istaknuto je da svatko tko želi može donirati više od toga. J. Jurković predlaže da se na 
kalendar stavi QR kôd za donacije Društvu.  
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Ad 3. Novena, poskupljenje godišnje tarife 

N. Vikić-Topić obavještava da se HMD-u javila tvrtka Novena s novom, višom, cijenom za godišnje održavanje 
internetskih stranica te pružanja usluge internet-hostinga. Riječ je o poskupljenju od 30 % i ono je bilo najavljeno 
prošle godine te je isto uračunato u financijski plan za 2024. godinu. Nova godišnja tarifa jednoglasno je 
prihvaćena od svih prisutnih. 

 

Ad 11. Razno 

Nije bilo rasprave pod točkom.  

 

Sastanak je završio u 17:45. 

Zapisničar: Nikola Vikić-Topić 


